

5 May 2022

### Use of Swimming Pool

In compliance with the latest government regulations, the capacity of swimming pool (Level 9) has been reduced to ensure social distancing and thus the Hotel has implemented below measures and reservations arrangement.

- Hotel guests can make a reservation upon or after check-in
- Advance booking is required for all in-house guests to access the swimming pool
- Please provide name, room number and contact details for reservations.
- Each session is one hour, and every guest can only register one session per day
- Capacity is limited and is on a first-come-first-served basis. A wait list is available.
- Swimming pool operates daily in sessions below:

Start	End
8:00 AM	9:00AM
9:10 AM	10:10 AM
10:20 AM	11:20 AM
11:30 AM	12:30 PM
12:40 PM	1:40 PM
1:50 PM	2:50 PM
3:00 PM	4:00 PM
4:10 PM	5:10 PM
5:20 PM	6:20 PM
6:30 PM	7:30 PM
7:40 PM	8:40 PM

- For amendment or cancellation, please contact our Health Club 10 minutes before the registered time
- Session will be held for 15 minutes for your reservation time
- All new bookings are subject to availability
- Cleaning and disinfection will be arranged between each session
- Visit records using Leave Home Safe app are required before entering the Health Club for all persons aged 12 or above and all guests must present their "vaccination pass"
- Guests are advised to maintain adequate social distancing

For registration, please dial '1333' to contact our Health Club.  
Thank you and we sincerely appreciate for your kind understanding.

Hotel ICON Management

17 Science Museum Road,  
Tsim Sha Tsui East,  
Kowloon, Hong Kong  
香港九龍尖沙咀東部  
科學館道17號

T +852 3400 1000  
F +852 3400 1001  
www.hotel-icon.com

2022 年 5 月 5 日

### 游泳池使用安排

為配合香港特別行政區政府的相關指引，位於酒店 9 樓的游泳池容納人數有所限制以確保賓客有足夠的社交距離。酒店將實施以下衛生防範措施及預約安排。

- 入住賓客可於登記入住時或入住期間提前預約使用游泳池
- 預約時須提供姓名、房間號碼及聯絡電話
- 每個時段為一小時，每位賓客每日只限預約一個時段
- 預約時段有限，先到先得。如有需要可安排加入等候名單
- 游泳池每日開放時段如下：

開始	完結
早上 8 時	早上 9 時
早上 9 時 10 分	早上 10 時 10 分
早上 10 時 20 分	早上 11 時 20 分
早上 11 時 30 分	下午 12 時 30 分
下午 12 時 40 分	下午 1 時 40 分
下午 1 時 50 分	下午 2 時 50 分
下午 3 時	下午 4 時
下午 4 時 10 分	下午 5 時 10 分
下午 5 時 20 分	晚上 6 時 20 分
晚上 6 時 30 分	晚上 7 時 30 分
晚上 7 時 40 分	晚上 8 時 40 分

- 請於預訂時段 10 分鐘前致電康體中心更改或取消預訂
- 所有預訂留位 15 分鐘，逾時不候
- 所有新預約需視乎供應情況而定
- 游泳池於每節時段之間均會進行清潔及消毒
- 所有 12 歲或以上人士進入康體中心前必須使用「安心出行」手機流動應用程式掃描場所二維碼，並出示疫苗接種紀錄
- 敬請保持適當社交距離

閣下如欲使用游泳池，請致電「1333」與康體中心預約。

感謝閣下的諒解。希望閣下於本酒店享受到最週全及舒適的住宿體驗。

酒店管理層謹啟

17 Science Museum Road,  
Tsim Sha Tsui East,  
Kowloon, Hong Kong  
香港九龍尖沙咀東部  
科學館道17號

T +852 3400 1000  
F +852 3400 1001  
www.hotel-icon.com